

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY/RÉSERVÉ UNIQUEMENT À L'USAGE INDUSTRIEL ET DES COMMUNAUTÉS.

ACC

DIRECTIONS FOR USE:

Turn fan off. Before using, protect all electrical equipment and parts with plastic or aluminum wrap. Shake can well before and frequently during use. Remove matted material with fine brush or comb. Hold can 12 inches from air intake side of coil. Spray evenly over entire coil. Remove protective wrap from electrical components. Turn fan on; no rinsing is necessary. Avoid contamination of food and food contact surfaces.

WARNING Flammable Aerosol. Pressurized container; may burst if heated. Causes eye irritation.

PRECAUTIONS: Keep away from heat, sparks, open flames, and hot surfaces. -No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Pressurized container: Do not pierce or burn, even after use. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F. Store in a well-ventilated place. Avoid contact with eyes. Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID:** If in eyes: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical attention.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. SDS available at www.stateindustrial.com or 1-800-782-2436

MODE D'EMPLOI :

Éteindre le ventilateur. Avant l'utilisation du produit, protéger tous les équipements et pièces électriques à l'aide d'une enveloppe souple en plastique ou en aluminium. Bien secouer l'aérosol avant et fréquemment durant son utilisation. Retirer les matières accumulées à l'aide d'une brosse fine ou d'un peigne. Tenir l'aérosol à 30 cm (12 po) du côté de l'entrée d'air du serpentin. Pulvériser uniformément sur toute la surface du serpentin. Retirer l'enveloppe protectrice des éléments électriques. Remettre le ventilateur en fonction; aucun rinçage requis. Éviter la contamination des aliments et des surfaces à contact alimentaire.

AVERTISSEMENT Aérosol inflammable. Récipient sous pression : peut éclater si chauffé. Provoque une irritation des yeux.

PRÉCAUTIONS : Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues. Interdiction de fumer. Ne pas pulvériser sur une flamme nue ou toute autre source d'inflammation. Contenant sous pression : Ne pas percer ou brûler, même après utilisation. Protéger du rayonnement solaire. Ne pas exposer à une température supérieure à 50 °C / 122 °F. Conserver dans un endroit bien ventilé. Éviter le contact avec les yeux. Se laver soigneusement la peau après manutention. **PREMIERS SOINS :** En cas de contact avec les yeux : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin.

GARDER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS. La fiche signalétique est disponible à www.stateindustrial.com ou en communiquant au 1-800-782-2436.

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX ET SUBSTANCES DANGEREUSES:

Water (CAS # 7732-18-5), Propane/n-Butane (CAS # 68476-86-8), (R)-p-mentha-1,8-diene (CAS # 5989-27-5), Dodecylbenzene Sulfonic Acid (CAS # 27176-87-0), Alcohol Ethoxylate (CAS # 68439-46-3).

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

State Industrial Products

5915 Landerbrook Drive
Mayfield Heights, OH 44124
To Order Call: 1-866-747-2229

6935 Davand Drive
Mississauga, Ontario L5T 1L5
To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas
Cataño, P.R. 00962
To Order Call: 787-275-3185

HMIS: 3 - HEALTH; 4 - FLAMMABILITY; 0 - REACTIVITY; B - PROTECTIVE EQUIPMENT

51R02

© Copyright 2015 - State Industrial Products Corp.

MADE IN THE USA

Product #121694

State[®]
Since 1911

ACC

Aerosol Coil Cleaner
Nettoyant aérosol pour bobines

- Non-acid, self-rinsing formula
- Dirt and dust wash away with condensation
- Foam cleans and deodorizes cooling coils
- Perfect for window & roof top air conditioners & auto radiators



WARNING

FLAMMABLE AEROSOL. CONTAINS GAS UNDER PRESSURE; MAY EXPLODE IF HEATED.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

READ LABEL BEFORE USE.

AVERTISSEMENT

AÉROSOL INFLAMMABLE. RÉCIPENT SOUS PRESSION; PEUT ÉCLATER SI CHAUFFÉ.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT UTILISATION.

COIL CLEANER
NETTOYANT À SERPENTIN

www.statechemical.com

NET WT. / POIDS NET:
18 Ounces (510 G)

Care For Work Environments[®]